
REFERAT STYREMØTE I SUNNMØRE HUNDEKLUBB 7.04.2022 19.00 

Frammøte:  

Anne Laura, Christina, Jennifer, Anne Regine, Ann Elin, Marit, Randi, Elin-Grete, Jannecke, 

Linda på telefon. 

Informasjon fra gruppene og andre områder 

Selskapshundgruppa: 
De ønsker å arrangere lavterskelhandlerkurs for nybegynnere. Styret godkjenner det og 

gruppa kan sende dato, pris og innhold til kursansvarlig. Se sak 19. 

Gode tilbakemeldinger etter kurset med Frode Jevne. 

Agiligty: 
ingenting 

Lydighet: 
Gruppa har treninger mandag og onsdag 18.00-20.00, De sender webansvarlig nytt 

gruppebilde. Marit legges til som administrator på facebookgruppa. Gruppa innfører gul vest 

etter NKK 

Rally: 

Gruppa jobber med å forberede rallystevnet i juni, se sak 20. Gruppa innfører gul vest etter 

NKK i samarbeid med lydighetsgruppa. 

Smeller: 
Seks medlemmer deltok på smellerkurs i mars. Gruppa trener to ganger i uka og prøver å 

holde orden inne. Gruppa har snakket om å arrangere lavterskelkurs for medlemmer. 

Sørnesmarka: 
Det har vært dugnad der, og det ser bra ut. Tømming første mandag hver mnd. 

Klubbhus: 
Vi må ha dugnad både ute og inne, fikse innredninga og terrassen, 

Bana: 

Dugnad etter NKK. 

Nettsida: 

smhk.org. Dato for kurs må være på første oppslag på nettsida. Sett inn «hund» 

Selskapshundgruppa. 
Pass på at alle lenker åpnes i ny fane. Facebook- og Instagram-lenkene fungerer ikke. Det er 

ønske om å få lagt ut regler for utregning av årets hunder mm. 

Kursvirksomhet: 

Det er til nå lagt ut tre kurs. De er nesten utsolgt. Instruktørene oppfordres til å melde seg slik 

at klubben kan sette i gang flere kurs. 

Hallgruppa: 

Hvor stor hall skal vi søke på å sette opp, 20x40, 25x40. Anne Laura tegner opp og ser hvor 

stor plass de ulike størrelsene tar. Styret foretrekker den største. 

Pågående saker 

1 22/23  Gjennomgang protokoll fra årsmøtet 
Styret må registreres på Brønnøysundregisteret, Styremedlemmene må signere 

taushetserklæring (dette ble glemt og må gjøres raskest mulig) 
Linda og Jannecke tar kontakt med sparebanken møre fredag 8.4. 

2 22/23  Ekstraordinært årsmøte/Suppleringsvalg 

50 medlemmer deltok i suppleringsvalget. To stemte blankt, to stemte mot og 45 stemte for 

valgkomiteens forslag. Christina Haugen er dermed valgt inn som sekretær og Linda Myhre 

tar over kassererjobben. 



3 22/23  Årshjul 

Gruppeaktivitet legges ut fortløpende. Alle arrangement sendes Inger Beate. Styremøter 

legges inn etter hvert som de er klare. 
 

5 22/23 Utstillinga i Sparebanken Møre Arena  

Vi fortsetter planleggingen. 1580 og 1519 påmeldte. Vi har ikke tilgang til kjøkkenet. Vi 

trenger kokeplater. Vedtak: Klubben kjøper en bærbar kokeplate. Smørerom blir det gamle 

lunsjrommet. Der er kjøleskap, vi tar med våre frysere. Randi ordner gluten- og 

melkevennlige vafler. Vi har fått sponset kaffe. Vi har 11 kaker til nå.  Liste over det som skal 

gjøres i forkant ligger på klubbhuset.  Klubben tar jobben med å finne skrivere. Det avtales 

møte med skriverne i forkant for å forsikre seg at alle vet hva og hvordan. Til nå har 33 meldt 

seg på skjemaet. Vi fortsetter å dele skjemaet på sosiale medier. Alle i styret oppmuntrer 

familie og venner til å stille. Prisliste til kafeen ordnes innad i styret. Tine har sponset oss med 

75 sjokomelk, det må også inn på prislista Det er laget eget skjema for bestilling til ringene.  

8 22/23  Klubbartikler  

Priser? Skal klubben bestille noe? Sponser klubben noe? Utsatt fra forrige møte. Saken 

utsettes inntil videre. 

10 22/23  Hus- og baneregler 

Plakater på kjøkken, toalett, vaskeskap. Regler på bana blir en forenklet versjon av reglene på 

nettsida i ganske stort format og mindre plakater med hele regelverket. Christina og Jannecke 

kommer fram til hvordan dette løses på en god måte. 

9 22/23  Årsmøte NKK-Nordvest  

Anne Laura, Elin Grete og Jannecke representerte klubben. Det er en fin måte å bygge 

nettverk på. 

Nye saker 

12 22/23  Kurspriser  

Vi øker prisene på kurs for å nærme oss konkurrentene. 

Vedtak: 

Kurspriser med egne instruktører:  

kr 1900,- for valpekurs for medlemmer, 2200,- for ikke-medlemmer.  

Andre kurs: 2100,- for medlemmer, 2400,- for ikke-medlemmer.  

Kurs med innleid instruktør:  

minimum 2100,- for medlemmer, minimum 2500,- for ikke-medlemmer, faktiske utgifter må 

alltid dekkes inn. 

Prisene forutsetter at kurset varer i 12 timer 

Regelverket for instruktørhonorar må sjekkes ut av kasserer. 

https://www.skatteetaten.no/bedrift-og-organisasjon/rapportering-og-bransjer/bransjer-med-

egne-regler/frivillige-og-ideelle-organisasjoner/skatt-for/organisasjonen-som-arbeidsgiver/ 

13 22/23  Organisering og systematisering 

Hvordan kan vi lage en oversiktlig struktur? Hvem snakker om hva hvor? 

Vi legger ned chattegruppene. Gruppelederne og hovedstyret legges inn i styret2022 smhk. Da 

skal all kommunikasjon ligge der.  

https://www.skatteetaten.no/bedrift-og-organisasjon/rapportering-og-bransjer/bransjer-med-egne-regler/frivillige-og-ideelle-organisasjoner/skatt-for/organisasjonen-som-arbeidsgiver/
https://www.skatteetaten.no/bedrift-og-organisasjon/rapportering-og-bransjer/bransjer-med-egne-regler/frivillige-og-ideelle-organisasjoner/skatt-for/organisasjonen-som-arbeidsgiver/


14 22/23  Regionmesterskap  

Rallystevnet i juni 2022 vil bli med i oversikten over kurs som kvalifiserer til 

regionmesterskap. Jennifer tar kontakt med NKK-Nordvest for å bli med.  

15 22/23  Instruktørsamling  

Denne saken utsettes. Reglene for bruk av instruktører må vi få oversikt over. 

16 22/23  Oppdrettersamling  

Denne saken utsettes. 

17 22/23  Båndtvang 

Ålesund kommune vill innføre ny forskrift for hundehold-båndtvang. Avdeling Haram har 

hatt medlemsmøte om dette. Elin Grete informerer om forslaget. Kommunen ønsker å sikre 

medbestemmelse. Høringsfristen er satt til 10.5. Styret gikk gjennom forslaget til høringssvar 

og supplerte. Ålesund hundeforening har startet underskriftskampanje. Styret oppfordrer alle 

til å signere. 

18 22/23  Søke om sponsormidler/ økonomiskstøtte 

Saken utsettes til etter NKK.   

19 22/23  Valpeskue 

Selskapshundgruppa ønsker å arrangere valpeskue før sommerferien. Styret er positive til at 

det arrangeres en av de første helgene i juni. 

20 22/23  Rallystevnet i juni 

Arrangementet er under kontroll og har blitt lagt ut slik det skal på dogweb. 

21 22/23  Utstilling august 

Det utarbeides dommerfordeling, og mye er på plass. Klubben legger seg på samme prisnivå 

som Sunndalsøra. Arbeidet beror til etter NKK-utstillinga.   

22 22/23  Eventuelt 

Har klubben avtale med Musti? Det er ingen skriftlig avtale, men de har tilbudt oss å sponse 

aktiviteter ved klubben. Ann Elin skal snakke med dem, og vi tar imot støtte fra både dem og 

andre dyrebutikker i området. Ingen dyrebutikker får eksklusivitet. 

Telefon til klubben må nøstes opp i, har klubben abonnement? To ulike telefonnummer er 

registrert på klubben. Nå koster det ikke noe å ringe, så behovet for en egen klubbtelefon er 

kanskje ikke til stede. 

NSSK leier området 25.-26. juni. 

Logoen er litt fornya og har to ulike versjoner. Digital fil sendes Inger Beate. 

Mvh Jannecke   Neste styremøte: Tirsdag 19.4. klokka 17.30 


